

Wien PK Landstrasse

JUCHG.19
1030 WIEN

Dient zur Vorlage bei
Die Wiener Volkshochschule GmbH
Lustkandlgasse 50
1090 WIEN

Geschäftszahl:
(Reference Number:)

STRB-LS-2025 KJF

Strafregisterbescheinigung Kinder- und Jugendfürsorge

(Criminal Record Certificate for Employment in Relation with Children)

Akad. Grad vorangestellt:
(Academic Degree in front of the name:)

Vorname(n):
(First Name:)

Nina

Familienname(n):
(Surname:)

Oberwald

Akad. Grad nachgestellt:
(Academic Degree behind the name:)

Geschlecht:
(Gender:)

weiblich
female

Geburtsdatum:
(Date of Birth:)

26.03.1974
(DD.MM.YYYY)

Geburtsort:
(Place of Birth:)

Wien

Im Strafregister der Republik Österreich - geführt von der Landespolizeidirektion Wien - scheinen keine gemäß § 2 Abs. 1a Strafregistergesetz 1968 gekennzeichneten Verurteilungen wegen einer strafbaren Handlung gegen die sexuelle Integrität und Selbstbestimmung sowie keine Einträge gemäß § 2 Abs. 1 Z 7 und 8 Strafregistergesetz 1968 (gerichtliche Aufsicht bei Sexualstraftätern und sexuell motivierten Gewalttätern, entsprechende Weisungen oder Tätigkeitsverbote) auf.

(No convictions for a criminal offence against the sexual integrity and self-determination marked pursuant to § 2 para. 1a of the Criminal Record Act 1968 and no entries pursuant to § 2 para. 1 subpara. 7 and 8 of the Criminal Record Act 1968 (court supervision of sexual offenders and sexually motivated violent offenders, corresponding instructions or bans on exercising a profession) are listed in the criminal records database of the Republic of Austria, kept by the Federal Police Directorate of Vienna.)

Tagesdatum (Date): 12.03.2025
Uhrzeit (Time): 13:55:38

